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Technische vragen 
Graag bij elke vraag de pagina aangeven waar de desbetreffende vraag aan refereert. 

 

FRACTIE: Partij van de Arbeid 

  

  

Vraagnummer:  1 

Pagina: 32 

Vraag: Is er een tijdlijn te geven m.b.t. de ontwikkelingen en uitvoering van de Campus 
ontwikkeling, mede op basis van de ontwikkelingen welke wij vernamen de 
afgelopen dagen? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 2 

Pagina: 35 

Vraag: Hoeveel ha bedrijventerrein heeft men mogelijk tekort in de periode 2022-2026? 
En aan welke oplossingen denkt men in deze? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 3 

Pagina: 36 

Vraag: Bestaat er een actieplan (Samen met de detaillisten en centrum management 
Maastricht) om de detaillisten te ondersteunen nu de consumenten de knip op de 
beurs houden? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 4 

Pagina: 38 

Vraag: De toeristische sector is nog niet terug op het niveau van voor Corona. Is er zicht op 
wanneer de sector zich hersteld heeft? (los van de ontwikkelingen welke allemaal 
de komende tijd van invloed zouden kunnen zijn)? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  5 

Pagina 38 

Vraag: Is er extra geld ter beschikking om Maastricht te promoten? En zo ja, hoeveel? 

Antwoord:  
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Vraagnummer 7 

Pagina 108 

Vraag: Uit Den Haag vernemen wij toch alweer signalen dat de invoering van de 
omgevingswet mogelijk door ICT problemen beter wederom uitgesteld dient te 
worden. Wat zijn hiervan voor bestaande en komende projecten de gevolgen? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  8 

Pagina: 226 

Vraag: Waarom is voor de post milieuzone/luchtkwaliteit helemaal niets opgenomen de 
komende twee jaren 2023 en 2024; wat is gereserveerd voor de milieuzone? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  9 

Pagina: 227 

Vraag: Wat zijn de (jaarlijkse?) bijdragen van anderen – naast Maastricht en Provincie – 
aan het commitment Zuid Limburg bereikbaar? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  10 

Pagina: 227 

Vraag: Autoluwer maken van o.a. Wyck: kosten die hier begroot zijn, zijn voornamelijk de 
door Arriva geclaimde/ingeschatte kosten. Hoogte is afhankelijk van nog te starten 
onderhandelingen. Zijn deze onderhandelingen inmiddels gestart en is al duidelijker 
of deze kosten een goede inschatting zijn? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  11 

Pagina: 227 Fietsparkeerplaatsen 

Vraag: Zit in het bedrag dat begroot is ook de kosten van de extra handhaving of zijn die 
terug te vinden in programma Veiligheid (en zo ja waar en hoeveel)? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  12 

Pagina: 227 

Vraag: De post het omvormen van aanloopstraten naar fietsstraten is dit enkel voor 
onderzoek-, project- en ontwerpkosten. Waar in de begroting zijn de posten voor 
de communicatiecampagne en de uitvoering terug te vinden? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  13 
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Vraagnummer:  14 

Pagina: 228 Circulaire econome 

Vraag: Is de € 0,100 mln. per jaar voor de aan te stellen inkoper enkel voor deze FTE of zit 
hierin de scholing van de genoemde collega-inkopers en zo ja hoeveel FTE zijn dat in 
totaal. 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  15 

Pagina: 229 Acquisitie congressen 

Vraag: Is de € 0,250 mln. per jaar voor de aan te stellen business developer en halftijds 
researcher enkel voor deze 1,5 FTE? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  16 

Pagina: 229 Acquisitie congressen 

Vraag: Waartoe dient het € 0,100 mln. extra acquisitiebudget van MCB? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  17 

Pagina: 16 

Vraag: (inzake ambities openbare orde en veiligheid) 
Hoe staat het momenteel met de integrale samenwerking en de aanjagende rol van 
de gemeente daarin?   

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  18 

Pagina: 16 

Vraag: Meer BOA ’s inzetbaar. Komen er ook meer BOA ’s in de wijken? Partner van de 
wijkagent politie etc.  

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  19 

Pagina: 18  

Vraag: Het cameratoezicht dat hier bedoeld wordt is dat tunneltoezicht of het toezicht 
openbare orde binnenstad door de politie.? Sub vraag: Als het politietoezicht 
betreft (camera’s gemeente in politiebureau), hoeveel uren per week worden deze 
camera’s live bemand en uitgekeken?  

Antwoord:  

  

Pagina: 227 Zero emissiezone 

Vraag: Is of wordt in de post/de keuze voor het softwarepakket voor de camera’s ook al 
gekeken naar compatibiliteit met inzet voor een mogelijke milieuzone? 

Antwoord:  

  



Technische vragen - Begroting 2023 

(bij indiening uiterlijk 14-10-2022 (10:00 uur), worden deze zoveel mogelijk beantwoord 

op 19-10-2022 (beantwoording 1e deel), uiterlijk 28-10-2022 (beantwoording 2e deel). 

Technische vragen – Begroting 2023   Pagina 4 van 10 

Vraagnummer:  20 

Pagina: 20 

Vraag: Ambitie 2.M4 Randwyck kan de hoogte in – moet gaan vergroenen – moet minder 
parkeerplaatsen krijgen op maaiveldniveau – moet een veel betere 
aansluiting/ontsluiting met de A2 krijgen.  We gaan met partners in gesprek 
hierover. Zijn de bewoners inbegrepen in de benaming “partners” . de ingrepen/ 
aanpassingen zijn nogal ingrijpend. Betrokkenheid van bewoners en tijdige 
mogelijkheden tot inbreng op de onderwerpen is gewenst. Hoe en wanneer gaan 
we dat doen? 
 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  21 

Pagina: Blz 48 en 49   sport 

Vraag: Meer Maastrichtenaren laten sporten en bewegen. Waarom is hier enkel gekeken 
naar de Maastrichtenaar van 18 jaar of ouder? Waarom niet ook gekeken naar de 
Maastrichtenaar jonger dan 18 jaar?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  22 

Pagina: 50 

Vraag: Ambitie 11.C.2 elk kind toegang tot boeken, sport en cultuur. Hoe gaan we dit 
waarmaken?   
 (11.c2) blz. 233 mooi initiatief om de inschrijfkosten bibliotheek voor elk kind te 
betalen. En hoe zit het met sport? Een gedeelte van de contributie betalen ?  

Antwoord:  

  

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  23 

Pagina: 25 

Vraag: Invoering scanvoertuig is niet gerealiseerd. Was waren de redenen dat dit niet 
gerealiseerd is? Wanneer gaat er permanent gewerkt worden met een of meerdere 
scanvoertuigen?  

Antwoord:  

  

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  24 

Pagina: 264 

Vraag: Instandhoudingssubsidies: 284.000 euro voor stichting Lumiere Maastricht.  Kan 
hier nader uitgelegd worden waarom dit bedrag afgezet tegen de overige bedragen, 
zo hoog is?  

Antwoord:  

  

Antwoord:  
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Vraagnummer: 26 

Pagina: 41 

Vraag: Wat verklaart de stijging absoluut verzuim (1,6 naar 2,0)? Hoeveel thuiszitters kent 
Maastricht momenteel? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 27 

Pagina: 42 

Vraag: Wanneer is de (herijkte) toekomstvisie LVO te verwachten?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 28 

Pagina: 43 

Vraag: Hoe ziet de tijdlijn eruit voor het onderzoek naar de bekostiging van de huisvesting 
van het PO en VO? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 29 

Pagina: 43 

Vraag: Kunt u een lijst van de 23 PO scholen, 7 VO scholen en 6 (V)SO scholen toevoegen 
incl. de leerlingaantallen met de meest recente peildatum? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 30 

Pagina: 43 

Vraag: Hoe gaat de actualisatie IHP Kindcentra eruit zien en wat is de tijdlijn? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 31 

Pagina: 43/44 

Vraag: Kunt u een actuele financiële stand van zaken overleggen van de uitgaven en 
‘resterend tegoed’ van de 45 miljoen zoals vastgesteld met raadsvoorstel 147-
2019?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 32 

Pagina: 45 

Vraag: ‘Onderwijsachterstand’ – over hoeveel kinderen hebben we het in absolute termen 
bij het percentage van 18%? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 33 

Pagina: 56 
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Vraag: Wanneer is de evaluatie van festival MAAS te verwachten? Hoe wordt de raad 
hierin meegenomen? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 34 

Pagina: 56 

Vraag: Wat houdt het onderzoek naar de Bonbonnière precies in en wanneer zijn de 
resultaten te verwachten? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 35 

Pagina: 57 

Vraag: Wanneer is een plan voor ‘De Muziekgieterij na 2024’ te verwachten? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 36 

Pagina: 127 

Vraag: Wanneer verwacht u dat de tarieven voor Q-park voor 2023 bekend zijn? Wat is de 
relatie tussen deze verhoging en de gemeentelijke indexering? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 37 

Pagina: 128 

Vraag: Hoe is de (verwachte) daling in opbrengst leges fysieke diensten te verklaren? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 38 

Pagina: 134 

Vraag: Wat verklaart het verschil tussen de geschatte (70k) en de verwachte (20k) 
opbrengsten watertoeristenbelasting? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 39 

Pagina: 274 

Vraag: U geeft aan dat Hoeve Rome in 2023 verkocht zal worden. Is er al zicht op een 
koper? Hoe wordt in de verkoop van de Hoeve de kinderboerderij betrokken? 
Wordt in de verkoop automatisch de kinderboerderij ‘mee verkocht’? Slaat de 
voorgenomen verkoop op één of twee kadastrale eenheden? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 40 

Pagina: 164/270 

Vraag: Hoe staat het met de tenderprocedure Landbouwbelang? Wanneer informeert u de 
raad? 

Antwoord:  
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Vraagnummer: 41 

Pagina: 264 

Vraag: Waarom ontvangt UNU-MERIT een huisvestingssubsidie?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 42 

Pagina: 265 

Vraag: Wat houdt de subsidie voor het Leger des Heils (ruim 1,5 miljoen) precies in? Wat 
wordt er van de subsidie bekostigd? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 43 

Pagina: 261 

Vraag: ‘Opschoning regels kinderopvang’ – kunt u uitleggen wat hiermee bedoeld wordt en 
wat dit betekent voor de (kwaliteit van) kinderopvang in Maastricht? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 44 

Pagina: 265 

Vraag: U begroot ruim 2,2 miljoen euro voor de kindgebonden financiering. Hoeveel wordt 
er voor Sociaal Medische Indicaties (SMI) begroot?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 45 

Pagina: 278/279 

Vraag: Kunt u uitleggen wat er gefinancierd wordt vanuit ‘15H-2 Onderwijsachterstand’ en 
wat vanuit ‘205 voorschoolse voorzieningen peuters (DU)’? Hoe verhouden beide 
uitkeringen zich tot de subsidies vroeg- en voorschoolse educatie aan peuters in de 
leeftijd 2,5-4 jaar (VVE)? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 46 

Pagina: 55 

Vraag: ‘Impuls cultuureducatie’ – Hoe staat het met het programma Toon je Talent?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 47 

Pagina: 140 

Vraag: Kunt u het verschil verklaren tussen de begrote formatie, en de werkelijke 
formatie? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 48 

Pagina: 45 
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Vraag: U gaat onderzoeken welke mogelijkheden er zijn aangaande het aanbieden van een 
schoolontbijt/schoollunch. Wie gaat dit onderzoek uitvoeren, en op welke manier?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 49 

Pagina: 232/233 

Vraag: U begroot €25000,- euro om een extern bureau onderzoek te laten doen naar de 
financiële impact van implementatie. Weet u dat er op de Terra Nigra school reeds 
een pilot loopt waarin alle kinderen voorzien worden van een schoolontbijt? Bent u 
bereid om deze school mee te nemen in de onderzoeksresultaten? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 50 

Pagina: 68 

Vraag: Kinderen in armoede: Hoe kan je door initiatieven met elkaar te verbinden 
daadwerkelijk meer kinderen uit de armoede halen? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 51 

Pagina: 68 

Vraag: U schrijft dat u een begin wil maken om armoede van kinderen structureel wil 
aanpakken. Was u daar dan nog niet mee bezig? Zo niet waarom niet? En indien 
wel hoe dan precies? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 52 

Pagina: 73 

Vraag: U benoemt in een post Armoedebeleid (Kredietbank.) De kredietbank biedt 
schuldhulpverlening. Is dit niet totaal iets anders dan armoedebeleid? Moet dit niet 
schuldenproblematiek zijn?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 54 

Pagina: 45 

Vraag: We zien in de loop van de afgelopen jaren een groei in het percentage peuters met 
een door de GGD geïndiceerde ondersteuningsbehoefte. Wat wil de gemeente 
doen om deze groei in te perken? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 55 

Pagina: 45 

Vraag: Welke concrete plannen heeft de gemeente voor de aanpak van laaggeletterdheid? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 56 
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Pagina: 45 

Vraag: Welke concrete plannen heeft de gemeente voor de bevordering van de 
kansengelijkheid in het onderwijs? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 57 

Pagina: 51 

Vraag: Kunt u het uitdaagrecht “right to challenge” verhelderen in relatie tot deze ambitie? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 58 

Pagina: 53 

Vraag: Hoe gaat de gemeente makers in de cultuursector en bijvoorbeeld afstudeerders 
van de kunstacademie stimuleren om in Maastricht te blijven? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 59 

Pagina: 53 

Vraag: Kunt u ons een overzicht geven van de culturele instellingen die rijkssubsidie 
ontvangen? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 60 

Pagina: 55 

Vraag: Welke initiatieven op het gebied van Maastrichtse taal en cultuur worden reeds 
ondersteund? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 61 

Pagina: 55 

Vraag: Heeft de gemeente inmiddels een mogelijke nieuwe bestemming voor de 
Bonbonnière op het oog, zo ja welke? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 62 

Pagina: 55 

Vraag: Is er een rol weggelegd voor Landbouwbelang in de bevordering van de 
cultuursector in onze stad? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 63 

Pagina: 59 

Vraag: Is de gemeente van plan om leegstand aan te pakken binnen de bescherming van 
ons erfgoed? En zo ja, hoe? 

Antwoord:  
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Vraagnummer: 64 

Pagina: 90 

Vraag: Waar liggen voor de gemeente de prioriteiten bij de aanpak van de 
hoogwaterproblematiek? 

Antwoord:  

  

 


